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Abstract (en)
The fuse (1) has an externally smooth cylindrical bearing (3) on which a steel slip ring (4) carrying a threading (4a) on its external surface is
positioned in slipping manner. The threading is intended to cooperate with a tapping (5) of an ammunition envelope (2a). The ring is made
interdependent in rotation form a body of the fuse by a key (6). A shearable snap ring (10) forms an axial thrust for the slip ring during consecutive
sliding motion of the slip ring with an assembly of the fuse on the envelope. The snap ring includes an annular form, and is placed in a groove of the
fuse. The snap ring is made of a synthetic material.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet une fusée d'amorçage (1) destinée à être rendue solidaire d'une enveloppe (2a) d'une munition (2) renfermant un
chargement explosif. Cette fusée est caractérisée en ce qu'elle comporte une portée cylindrique (3) lisse externe sur laquelle est positionnée de
façon glissante une bague (4) portant un filetage (4a) sur sa surface externe, filetage destiné à coopérer avec un taraudage de l'enveloppe (2a) de
munition, la bague étant rendue solidaire en rotation du corps de la fusée par au moins une clavette longitudinale (6), la fusée portant par ailleurs
un jonc (10) cisaillable formant une butée axiale pour la bague (4) lors du coulissement de celle-ci consécutif au montage de la fusée (1) sur
l'enveloppe (2a).
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